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ZAPISNIK 
S 14.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

14. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 6. rujna 2024. (petak) godine s početkom u 16,00 sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
                       DNEVNI RED: 
 

1. Dogovor oko organizacije parkić partya 
2. Informacija o radovima na terenu 
3. Razno 

 
 

 

 

Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić upoznao vijećnike o prijedlogu 
organizacije programa „Parkić party“ koji bi se trebao održati 29.rujna a eventualno ako bude kiša 
će se prolongirati 6.10.2024. godine u vremenu od 09 do 15 sati 
Također predlaže da se ove godine djeci prezentiraju životinje koje bi nam organizirala Udruga 
Lotus. 
Tradicionalno će se i dalje organizirati i roštilj za djecu te će se djeci podijeliti majice. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
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Ad.2 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić upoznao vijećnike o radovima na 
terenu,  

- Počela se uređivati površina (okoliš) oko dvorane Dinko Lukarić, nakon tog bi se stavio 
tampon da bi površina imala  svoju funkciju 

- Informacija o projektu spomen obilježja poginulim braniteljima  
- Problem vodovoda i kanalizacije na Pulcu građani se žale za izvođenje radova koji nikako 

ne završavaju, te predlaže da se održi zajednički sastanak s KD Vodovod i kanalizacija na 
temu kašnjenja izvođenja radova na području Mjesnog odbora 

- Problem voznog reda mini busa linije br.4a, upiti građana budući da se ukinula linija u 
vremenu od 14 sati te djeca moraju pješke od zadnje stanice linije br.4. Predsjednik  
predlaže da se proslijede zahtjevi građana i da se održi hitan sastanak s predstavnicima 
Autotroleja na temu korekcije voznog reda mini busa linije br.4A 

- Predsjednik predlaže da se proslijedi upit da se  postavi stup za struju u Ulici Pulac (zahtjev 
Kneževića ) budući da je na tom potezu veliki mrak, ujedno predlaže da se održi zajednički 
sastanak s Energom na temu promjena rasvjetnih tijela na području mjesnog odbora 

- Problem kod OŠ Belvedere – pješački prijelaz, vertikalna i horizontalna signalizacija ne radi 
te je potrebno hitno proslijediti Rijeka plusu zahtjev za popravak iste. 

- Također treba poslati zahtjev da se orežu grane duž cijele Ulice Kozala od OŠ Belvedere, 
koje prelaze na prometnicu, također i u Ulici Pulac kod broja 45 oko rasvjetnih tijela grane 
ometaju i ulica nije osvjetljena 

- Rijeka plusu proslijediti dopis za obilježavanje horizontalne signalizacije na području Pulca 
- Uputiti dopis da se obnovi horizontalna signalizacija na cijelom području Mjesnog odbora 

Brašćine-Pulac 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju 
 
 
Ad.3 

- Predsjednik upoznao vijećnike s pripremama oko obilježavanja Dana župe Svetog Luke, 
ujedno Dana MO koji se održava 18.10. u crkvici na Svetoj Katarini. 

 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  
 


